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Készült: Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testületének rendes testületi 

ülésén, 2007. június 25-én, Gyömrőn, a Szabadság tér 1. sz. alatti 
tanácskozó teremben. 

 
 
Jelen vannak: Gyenes Levente polgármester, Balogh Béla, Fábián Béla, Garamszegi 

Sándor, Hajdú András képviselő, Hodruszky Lajos alpolgármester, 
Kossuth László, Lepés Imre képviselő, Mezey Attila alpolgármester, 
Murvai Lászlóné, Pató Zoltán, Simon László, Spaits Miklós, Szabó 
László Dezső, Székely Attila, Szilágyi Árpád képviselő 

 
 
Igazoltan 
távolmaradt: Kanyó József képviselő 
 
 
Tanácskozási 
joggal részt vett: Varga Ernő jegyző 
 Béres Rita aljegyző 
 Volcz Zoltánné irodavezető 
 Kissné Páska Andrea mb. pü. irodavezető 
 
 
Meghívottként 
megjelent: Bodoki István őrsparancsnok 
 Kelemen József r. alezredes, Monori Rendőrkapitányság vezetője 
 Weiszenberger Béla 
 Gyulai István 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a 
testületi ülés határozatképes, 16 képviselő van jelen, a testületi ülést megnyitja. 
 
A jegyzőkönyvet Horváthné Sutus Judit vezeti. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: A kiküldött napirendekkel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel? Megállapítja, hogy nincs. Aki a kiküldött napirendeket elfogadja, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással egyhangúlag elfogadta a napirendeket. 
 
Gyenes Levente polgármester: Napirend előtt kíván-e valaki felszólalni? 
 
Hajdú András képviselő: Bár polgármester úrral már beszélt erről a problémáról, de azért jó 
lenne, ha testület elé is kerülne a dolog. Májustól kezdve elviselhetetlen meleg van, amely 
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megterhelő mind a diákok, mind a pedagógusok számára. A jövőben el kell gondolkodni 
azon, hogy a legproblémásabb tantermekbe, ahová odatűz a nap, klímaberendezést kellene 
beszerelni. Ezt a javaslatot önálló indítványként vagy az intézményvezetői tanáccsal együtt a 
2008. évi költségvetés tárgyalásakor elő fogja terjeszteni. Mindenki által ismert a 
klímaszakértők véleménye a jövőben várható időjárásról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Más kíván-e napirend előtt felszólalni? 
 
Lepés Imre képviselő: Nagyon örül annak, hogy van szórakozási lehetőség a tó partján, de az 
elmúlt hetekben a Béla utcából, a Dózsa György útról, az Akácfasorból sokan jelezték neki, 
hogy a tó felől este 10 után is elviselhetetlen a zaj. Ennek a problémának a kezelésére kellene 
valamilyen rendeletet alkotnia az önkormányzatnak. Nyáron hétvégéken nagyon sok ember 
látogat ide a környező településekről, viszont a környéken található ingatlanok a parkoló 
autók miatt megközelíthetetlenek. 
 
 

N a p i r e n d e k  t á r g y a l á s a :  
 
 
1. napirendi pont: 
Jelentés a lejárt határidejű határozatokról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a lejárt 
határidejű határozatokról szóló jelentést elfogadja, szavazzon. 
 
 

134/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
2. napirendi pont: 
A polgármester beszámolója a két ülés között tett intézkedésekről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Hajdú András képviselő: Egy-két dologról nem érti, hogy miért került bele a polgármesteri 
beszámolóba. Ilyen a Tour de Gyömrő kerékpárverseny lebonyolítása, a katolikus énekkar 
évfordulója alkalmából rendezett hangverseny és a gyermeknap megrendezése. A Kóczán 
útról szóló részben azt olvasta, hogy júliusban elkezdődnek a közműfejlesztési munkálatok, a 
jövő évben pedig a telkek kimérése. Ha jól emlékszik, elvi döntés született arról, hogy 
tárgyalni fognak a befektetőkkel. Úgy tudja, hogy még nem született megállapodás. 
 
Gyenes Levente polgármester: A közművesítésre 2004 óta van megállapodás. A rendezési 
terv, amit a korábbi testület elfogadott, az marad érvényben. A befektetők kijelöltek két 
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tömböt a módosításra, azzal kapcsolatban van még egyeztetés. Olyan közműkapacitást 
terveztek, hogy az bármekkora terhelést el tudjon bírni, amely többszörös közműkapacitás 
túlbiztosítást jelent. 
 
Hajdú András képviselő: A befektetőnek 2007. június 30-ig kellene kifizetnie a pénzt, addig, 
amíg ez nem történik meg, az önkormányzatnak van beleszólása a dolgokba. 
 
Gyenes Levente polgármester: Ez két céget jelent, a Centrál I.B. Kft-t, illetve a Gyömrő 
Centrál Kft-t. Ha befizetik a pénzt az önkormányzat számlájára, akkor az önkormányzat nem 
akadályozhatja meg a közművesítés elkezdését. 
 
Szabó László Dezső képviselő: A beszámoló következő pontja önkormányzati 
kötvénykibocsátásról szól, amiről polgármester úr kéri a képviselők véleményét. 
 
Gyenes Levente polgármester: Az ezzel kapcsolatos anyagokat ki fogják küldeni a 
képviselőknek, amit péntek délután kaptak meg. A legtöbb önkormányzat a 
hitelkonstrukcióját átváltotta kötvénykonstrukcióra. Ezzel nem az önkormányzat fog tartozni 
az OTP-nek, hanem a bank kötvényt fog vásárolni az önkormányzattól. Már két havi szinten 
is milliós nagyságrendelet lehet ezzel spórolni. Szeretne munkatervet módosítani és ebben a 
témában egy-két héten belül rendes testületi ülést tartani. Amennyiben több észrevétel nincs, 
aki a polgármesteri beszámolót elfogadja, szavazzon. 
 
 

135/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással 

a polgármesteri beszámolót elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
3. napirendi pont: 
Az önkormányzat tulajdonában lévő víziközművekre történő utólagos rákötések 
rendjéről szóló 12/2006. (VI.29.) sz. önkormányzati rendelet módosítása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Simon László képviselő: Az érthető számára, hogy a víz közműfejlesztési hozzájárulás 
40.000,- Ft-ról 60.000,- Ft-ra nő a lakosság részére, viszont a többi dolognak nem érti a 
logikáját. Egy társasház esetében az első lakás után 60.000,- Ft-ot kell fizetni, a többi lakás 
után pedig 240.000,- Ft-ot. Nem érti, hogy miért ilyen nagy a különbség? A csatorna 
közműfejlesztési hozzájárulást viszont egységesen hagyják egy, illetve több lakás esetében is. 
 
Gyenes Levente polgármester: A 240.000,- Ft-os víz közműfejlesztési hozzájárulást 
kifejezetten a társasházak miatt tették bele. Ha bárki vesz egy telket és szeretné bekötni a 
vizet, akkor 60.000,- Ft-ot kell fizetnie, viszont ha beadja az építési engedély kérelmet, és 
kiderül, hogy ott társasház fog épülni, akkor minden további lakás esetében 240.000,- Ft-ot 
kell befizetni. 
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Simon László képviselő: A csatorna közműfejlesztési hozzájárulás összege viszont az ötödik 
lakás esetében is ugyanannyi, mint az első esetében. 
 
Gyenes Levente polgármester: A hatlakásos társasház mondhatja azt, hogy zárt 
szennyvíztárolót épít csatornarákötés helyett. 
 
Simon László képviselő: Rá kell kötnie a csatornára. 
 
Spaits Miklós képviselő: Ahol ki van építve a csatornahálózat, ott kötelező rákötni a 
csatornára. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Most jön elő annak a hiánya, hogy négy képviselőtársa nem tagja 
egyetlen bizottságnak sem. Itt szembesülnek azzal, amit a többi képviselő már kitárgyalt a 
bizottsági üléseken. Az a kérése, hogy valamilyen úton-módon ez a négy képviselő is 
kaphasson bizottsági helyet. 
 
Hajdú András képviselő: Például a közintézmények világítás korszerűsítése napirend 
melléklete olyan hosszú, hogy elolvasni is nehéz azt a száraz anyagot. Viszont aki tagja 
bizottságnak, az könnyebben megismerheti az anyag lényegét, mely szinte pár mondatban 
összefoglalható és 5 perc alatt elintézhető a bizottsági ülésen. 
 
Gyenes Levente polgármester: Amennyiben több kérdés nincs, aki a rendeletmódosítást 
elfogadja, szavazzon. 
 
 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 
tartózkodással megalkotta 
 

1 5 / 2 0 0 7 .  s z .  r e n d e l e t é t  
 

az önkormányzat tulajdonában lévő víziközművekre történő utólagos rákötések rendjéről 
szóló 12/2006. (VI.29.) sz. önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
 
4. napirendi pont: 
A személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjairól szóló rendelet megalkotása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Lepés Imre képviselő: Az Ügyrendi és Jogi Bizottság ülésén is elmondta, hogy véleménye 
szerint a szociális törvény rendelkezései nagyon alacsony számokat határoznak meg. Az 
Idősek Klubjába járó emberek kisnyugdíjasok, megérdemelnék az önkormányzattól, hogy az a 
térítési díjaikat kiegészítse. Meg lehetne találni a forrást erre a költségvetésben. 
 
Gyenes Levente polgármester: Az önkormányzatnak annyi pénze van, hogy örül, ha magán 
tud segíteni. Ha lesz rá mód és anyagi fedezet, akkor biztosan tárgyalni kell ismét erről a 
dologról. 
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Murvai Lászlóné képviselő: Más az egyedülálló, illetve más a családos esetében a támogatás 
nagysága. Véleménye szerint a rendelet nagyon jól ki van dolgozva. Máshonnan is kértek 
segítséget arra vonatkozóan, hogy hogyan működik ez a rendszer. Itt még így is magasabb 
támogatást kapnak az idősek. Eddig minden ingyenes volt, ezt az önkormányzat már tovább 
nem engedheti meg magának. 
 
Gyenes Levente polgármester: Amennyiben több kérdés nincs, aki a személyes gondoskodást 
nyújtó ellátások térítési díjairól szóló rendelet megalkotását elfogadja, szavazzon. 
 
 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 
tartózkodással megalkotta 
 

1 6 / 2 0 0 7 .  s z .  r e n d e l e t é t  
 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjairól. 
 
 
5. napirendi pont: 
A pénzbeli és természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 11/2007. (IV.26.) sz. 
önkormányzati rendelet módosítása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a 
rendeletmódosítást elfogadja, szavazzon. 
 
 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással megalkotta  
 

1 7 / 2 0 0 7 .  s z .  r e n d e l e t é t  
 

a pénzbeli és természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 11/2007. (IV.26.) sz. 
önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
 
6. napirendi pont: 
Az önkormányzati építészeti-műszaki tervtanácsról, szervezetéről és működési 
szabályairól szóló rendelet megalkotása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Mivel a Tervtanács megalakulásában önkormányzati képviselőnek 
is részt kell vennie, Spaits Miklóst javasolja. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Egyetért ezzel. Amennyiben több kérdés nincs, aki a rendelet 
megalkotását elfogadja, szavazzon. 
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Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 
tartózkodással megalkotta a  
 

1 8 / 2 0 0 7 .  s z .  r e n d e l e t é t  
 

az önkormányzati építészeti-műszaki tervtanácsról, szervezetéről és működési szabályairól. 
 
 
7. napirendi pont: 
Polgármester által beterjesztett határozati javaslatok: 
 
7.1. Szándéknyilatkozat adása Dr. Schrem Aurél háziorvosi területellátási 

szerződésének megkötésére. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Hajdú András képviselő: Schrem doktor Ecserről fog átjárni és itt fog praktizálni? 
 
Gyenes Levente polgármester: Igen, csakúgy, mint Dr. Petky Ferenc. Amennyiben több 
kérdés nincs, aki a szándéknyilatkozat adásával egyetért, szavazzon. 
 
 

136/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy elvi támogatását adja Dr. Schrem Aurél 
részére, hogy amennyiben Dr. Klein László átengedi 

Dr. Schrem Aurélnak praxisának működtetési jogát adás- 
vételi szerződésben, úgy Gyömrő Város Önkormányzata 
alapellátási szerződést köt a területi ellátási kötelezettség 

biztosítására olyan módon, hogy nevezett közvetlen 
finanszírozási szerződést köt a szakmai minimumfel- 

tételek biztosítására ellátóként. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
7.2. Nevelési-oktatási intézmények maximális csoportlétszámtól való eltérésének 

engedélyezése. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a Fekete István 
Általános Iskola és Szakiskola meghatározott csoportjaiban a maximális csoportlétszámtól 
való eltérésének engedélyezésével egyetért, szavazzon. 
 
 
 
 
 



 7

137/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. 
törvény alapján engedélyezi a saját fenntartású Fekete 

István Általános Iskola és Szakiskolában 
 

 4. évfolyamon 1 csoport (4/a. osztály), 
 9. évfolyamon 1 csoport, 
 10. évfolyamon 1 csoport, 
 11. évfolyamon 1 csoport (szakmai gyakorlati oktatás), 
 12. évfolyamon 1 csoport (szakmai gyakorlati oktatás) 

 
létszámának 20%-kal történő túllépését. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a Weöres Sándor Általános Iskola és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény meghatározott csoportjaiban a maximális csoportlétszámtól való 
eltérésének engedélyezésével egyetért, szavazzon. 
 
 

138/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. 
törvény alapján engedélyezi a saját fenntartású Weöres 

Sándor Általános Iskola és Művészetoktatási Intézményben 
 

 1 csoport (szolfézscsoport, előképző), 
 1 csoport (szolfézscsoport, 1. osztály) 

 
létszámának 20%-kal történő túllépését. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
8. napirendi pont: 
A Gyömrői Rendőrőrs beszámolója 2006. évi tevékenységéről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Szabó László Dezső képviselő: A 6 tonnás járművek ki vannak tiltva a maglódi benzinkúttól 
Gyömrő felé. Milyen intézkedést tud tenni a rendőrség, hogy naponta 8-10 db 6 tonnás jármű 
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ne száguldjon végig a Dózsa György úton? Az ott élők már eléggé fel vannak háborodva 
ezen, útlezárást is terveznek. 
 
Gyenes Levente polgármester: Köszönti Kelemen Józsefet, a Monori Rendőrkapitányság 
vezetőjét és kérdezi tőle, hogy kíván-e pár szót szólni a testülethez? 
 
Kelemen József r. alezredes: A végén összefoglalná a dolgokat. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Mióta a 4-es elkerülő út megépült, a Mendei út forgalma 
megtízszereződött. 
 
Bodoki István őrsparancsnok: Folyamatosan ellenőrzik ezt az útszakaszt és megpróbálják 
kiszorítani a kivételeket is. Két-három évvel ezelőtt azt mondta, hogy a Mendei út forgalma a 
4-es kerülő út megépülésével csökkenni fog, de tévedett. 
 
Gyenes Levente polgármester: Ha megépül a 0-ás körgyűrű, akkor majd a Mendei utat ki 
tudják venni önkormányzati kezelésbe, illetve más korlátozást is tudnak majd alkalmazni. A 
súlykorlátozást jelző táblát ki sem rakhatják, mivel a Mendei út fő összekötő út. Az MKK-tól 
kérhetik majd a Mendei utat önkormányzati kezelésbe átadni, akkor tudják majd kiterjeszteni 
a súlykorlátozást. 
 
Szabó László Dezső képviselő: Mindannyian tapasztalhatják Gyömrő szerte a motorosok 
garázdálkodását. Szomorú halálesetek is történtek az elmúlt időszakban. Nem veszi észre, 
hogy hathatós intézkedések történnének a motorosokkal szemben. 
 
Bodoki István őrsparancsnok: A rendőrség kiemelten kezeli a motorosok, kerékpárosok 
problémáját. Nem mindig tudnak olyan hatékonyan fellépni a motorosokkal szemben, mint 
ahogy szeretnének, büntetik, feljelentik őket. 
 
Gyenes Levente polgármester: Amennyiben egyéb észrevétel nincs, aki a beszámolót 
elfogadja, szavazzon. 
 
 

139/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
a Gyömrői Rendőrőrs működési területének 2006. évi 

közbiztonsági tevékenységéről, helyzetéről szóló 
beszámolót elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
Kelemen József r. alezredes: A gyömrői rendőrőrs jelentős létszámproblémával működött az 
elmúlt másfél évben. Azt elég nehéz elvárni egy rendőrőrstől, hogy csak egy utcát őrizzenek, 
mert ebben az esetben máshová nem jut rendőr. A Monori Rendőrkapitányság a Pest megyei 
rendőrkapitányságok közül élen jár a büntetőpontok kiszabásában. Aki a Mendei úton 
közlekedik, az tapasztalja, hogy nagyon sokan betartják a 40 km-es sebességkorlátozást. A 
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rendőrség eléggé sűrűn és visszatérően ellenőrzi a Mendei utat, viszont minden jármű mellé 
nem tudnak rendőrt adni. Ezúton is köszöni a gyömrői rendőrparancsnok munkáját, akinek 
már van helyettese. Az év második felében a létszámgondokat is meg tudják oldani. Köszöni 
az önkormányzat támogatását, amit az elmúlt évben is nyújtott, mert az eredmények, 
amelyeket a rendőrség elért, az ennek is a hozománya. A strand területén megerősítették a 
járőrszolgálatot a tónál pihenők védelme érdekében. 
 
Simon László képviselő: Pár évvel ezelőtt szó volt térfigyelő rendszer felállításáról. Hogy áll 
ez a dolog? 
 
Gyenes Levente polgármester: Ez az önkormányzat feladata, nem a rendőrségé. 
Összességében az önkormányzat nem elégedett a rendőrség munkájával, mivel lakossági 
oldalról nézik, és amíg nincs minden probléma 100%-osan felszámolva, addig az probléma. 
Ugyanakkor külön köszöni a rendőrségnek, hogy amilyen kéréssel az önkormányzat eddig 
előállt, azt mindig megpróbálták kezelni. 
 
 
9. napirendi pont: 
Javaslat Gyömrő Város Közbiztonsági Koncepciójának megalkotására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Kossuth László képviselő: A Településügyi Bizottság tárgyalta a napirendet. Ezúton is 
köszöni Weiszenberger Béla úr segítségét, amelyet a koncepció összeállításában nyújtott. 
 
Gyenes Levente polgármester: Amennyiben több kérdés nincs, aki Gyömrő Város 
Közbiztonsági Koncepcióját az előterjesztett formában elfogadja, szavazzon. 
 
 

140/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

Gyömrő város közbiztonsági koncepcióját az 
előterjesztett formában elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
10. napirendi pont: 
Társulási megállapodás a Monor és Térsége Főépítészi Önkormányzati Társulás közös 
működtetéséről, önkormányzati feladatok közös ellátásáról, főépítész foglalkoztatásáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki egyetért a 
Monor és Térsége Főépítészi Önkormányzati Társulás létrehozásával, szavazzon. 
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141/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy Bénye, Csévharaszt, Gomba, Káva, Monor, 
Nyáregyháza, Pilis, Üllő és Vasad településekkel intézményi 

társulást hoz létre a Monor és Térsége Főépítészi 
Önkormányzati Társulás feladatainak ellátására. 

 
A társulásról szóló megállapodást az előterjesztett 

formában elfogadja. 
 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a megállapodást 
- 2007. december 31-ig – kösse meg. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki egyetért Nyeste László főépítész társuláson belüli közös 
foglalkoztatásával a határozati javaslatban foglalt feltételekkel, szavazzon. 
 
 

142/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

támogatja Nyeste László András okl. építészmérnök 
Monor és Térsége Főépítészi Önkormányzati Társuláson 

belüli közös foglalkoztatását azzal a kikötéssel, 
hogy a főépítész a társult településeken töltendő 

munkaidejének beosztása településlétszám 
arányosan legyen megállapítva. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
11. napirendi pont: 
Javaslat kistérségi megállapodások módosítására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a Családsegítő 
és Gyermekjóléti Szolgálat intézményi társulási megállapodásának módosításával egyetért, 
szavazzon. 
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143/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a 204/2006. (12.11.) sz. önk. határozattal 
elfogadott, Ecser és Úri településekkel Családsegítő és 

Gyermekjóléti Szolgálat feladatainak ellátására intézményi 
társulás létrehozásáról szóló társulási megállapodást módosítja. 

 
A társulásról szóló megállapodás módosítását az előterjesztett 

formában elfogadja. 
 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a módosított 
társulási megállapodást kösse meg. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a Támogató 
Szolgálat intézményi társulási megállapodásának módosításával egyetért, szavazzon. 
 
 

144/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a 205/2006. (12.11.) sz. önk. határozattal 
elfogadott, Ecser és Úri településekkel Támogató Szolgálat 
feladatainak ellátására intézményi társulás létrehozásáról 

szóló társulási megállapodást módosítja. 
 

A társulásról szóló megállapodás módosítását az előterjesztett 
formában elfogadja. 

 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a módosított 

társulási megállapodást kösse meg. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
12. napirendi pont: 
Javaslat kistérségi orvosi ügyelet kialakítására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
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145/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

támogatja, hogy a központi orvosi ügyeleti rendszer a Monor 
és Térsége Többcélú Önkormányzati Kistérségi Társuláson 

belül kerüljön megszervezésre azzal a kitétellel, hogy Gyömrő, 
Ecser és Maglód településeken a társuláson belül feladatellátási 

társulás (mikrotérségi feladatellátás) keretében az 
önállóság megtartásával valósuljon meg a meglévő 

orvosi ügyeleti rendszer működtetése Gyömrő központtal. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
13. napirendi pont: 
Gyömrő Város Önkormányzat Közoktatási Intézkedési Tervének felülvizsgálata. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

146/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy Gyömrő Város Önkormányzat 
felülvizsgált Közoktatási Intézkedési Tervét 

az előterjesztett formában elfogadja. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
14. napirendi pont: 
A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat, Pedagógiai Szakszolgálat, valamint a 
Mikkamakka Játéktár 2006. évi tevékenységéről szóló beszámoló megtárgyalása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

147/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Gyömrő Város Önkormányzat Bölcsődéje, Családsegítő 
Szolgálata, Gyermekjóléti Szolgálata, Pedagógiai Szakszolgálata, 

Mikkamakka Játéktára többcélú intézmény 2006. évi 
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gyermekvédelmi tevékenységét megfelelőnek értékeli, 
az arról szóló beszámolót elfogadja. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
15. napirendi pont: 
Beszámoló Gyömrő Város Önkormányzata gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

148/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

Gyömrő Város Önkormányzat gyermekvédelmi és gyermekjóléti 
feladatainak 2006. évi ellátását megfelelőnek értékeli, 

az arról szóló beszámolót elfogadja. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
16. napirendi pont: 
Nevelési-oktatási intézmények álláshelyeinek csökkentése. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Spaits Miklós képviselő: Mint FIDESZ-es képviselők nem értenek egyet az országos 
állásponttal, ezért szavazásnál tartózkodni fognak. 
 
Gyenes Levente polgármester: Amennyiben több észrevétel nincs, aki a határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

149/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
13 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 3 tartózkodással 

döntött arról, hogy a 2007/2008. tanévtől az önkormányzat 
fenntartásában működő iskolákban a közoktatásról szóló 

1993. évi LXXIX. törvény 1. sz. melléklet 3. rész I/B. pontja 
alapján az álláshelyek számát csökkenti az alábbiak szerint: 
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 elvont álláshelyek száma 
 2007. szept. 1-től 2008. szept. 1-től 
 Fekete István Általános 
 Iskola és Szakiskola 1 1 
 II. Rákóczi Általános Iskola 1 0 
 Weöres Sándor Általános 
 Iskola és Alapfokú Művészet- 
 oktatási Intézmény 2 1 
 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy intézkedjen arról, hogy a 
módosítás Gyömrő város 2007. évi költségvetéséről szóló rendeletében 

átvezetésre kerüljön annak félévi módosításakor. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: 2007. szeptember 30. 

 
 
17. napirendi pont: 
A közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 17. §-ában meghatározott 
szakképesítések teljesítése. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

150/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 17. §-a 

alapján meghatározott szakképesítések teljesítéséről 
szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
18. napirendi pont: 
Javaslat a mindennapos testnevelés biztosítására a Gyömrő Város Önkormányzata által 
fenntartott iskolákban. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Hajdú András képviselő: Bízik abban, hogy ez nem egy újabb sport álláshelyet jelent. 
 
Volcz Zoltánné irodavezető: Ez annak a folytatását jelenti, amelyet 2006/2007. tanévben már 
bevezettek. 
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Hajdú András képviselő: A Pénzügyi Bizottság beszámolójában azt olvasta az egyik 
hozzászólásban, hogy az illető nyáron nem kap fizetést. Ez egy téves információ, mert 
költségtérítést nem kap, fizetést viszont igen. 
 
Gyenes Levente polgármester: Amennyiben több kérdés nincs, aki a határozati javaslatban 
foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

151/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a mindennapos testnevelés biztosítása 
érdekében heti 46 óra többletórát biztosít a Gyömrő Város 
Önkormányzata által fenntartott alapfokú nevelési-oktatási 

intézmények számára. 
 

A többletóraszám ellátására H3 fizetési osztály szerint az 
adott óraszámra meghatározott bér felhasználására ad 

engedélyt. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: 2007. szeptember 1. 

 
 
 
19. napirendi pont: 
A Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Az előkészítő anyagban elkerülte a figyelmüket, hogy az 
Arany Óvoda és a Mesevár Óvoda még a régi névvel szerepel, kéri, hogy a névváltozás is 
kerüljön benne átvezetésre. Aki a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

152/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítását 
az előterjesztett formában és tartalommal elfogadja. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
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20. napirendi pont: 
Javaslat a képviselő-testület 2007. II. félévi munkatervének meghatározására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Módosító javaslata van. Javasolja, hogy jövő héten 
csütörtökön, július 5-én 16.00 órakor tartsanak egy rendes testületi ülést, azt megelőzően az 
OTP-s anyagot a Pénzügyi Bizottságnak mindenképpen tárgyalnia kell. 
 
Simon László képviselő: Előre jelzi, hogy a jövő heti testületi ülésen nem tud jelen lenni. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a képviselő-testület 2007. II. félévi munkatervét elfogadja 
azzal a kiegészítéssel, hogy július 6-én tartsanak rendes testületi ülést, szavazzon. 
 
 

153/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a képviselő-testület 2007. II. félévi munkatervét elfogadta 
azzal a kiegészítéssel, hogy 2007. július 5-én rendes 

testületi ülést tartanak. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
21. napirendi pont: 
Javaslat pénzügyi támogatásról szóló megállapodás kötésére a VOLÁNBUSZ Zrt-vel. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Simon László képviselő: A VOLÁNBUSZ levelében azt olvasta, hogy a társaság helyi 
közlekedésből származó első negyedévi vesztesége 2,5 millió Ft, az önkormányzat pedig 2 
millió Ft támogatást ajánl. Ettől még működni fog a helyi buszközlekedés? 
 
Gyenes Levente polgármester: Igen. 
 
Volcz Zoltánné irodavezető: Több önkormányzatot is megkeresett a VOLÁNBUSZ, közülük 
kettő ajánlott fel pénzt támogatási célra, és ezt nagyon köszönik. 
 
Mezey Attila alpolgármester: A kormányzati szándék sem tisztázott, hogy mit szeretnének a 
VOLÁNBUSZ finanszírozásával, és a VOLÁNBUSZ vezetőinek sincs semmilyen fogalmuk 
arról, hogyan fogják biztosítani a közlekedést a jövőben. 
 
Szabó László Dezső képviselő: Nem lehet valamilyen vállalkozási formában gondolkodni a 
helyi közlekedés esetében? 
 
(Murvai Lászlóné képviselő elhagyta az üléstermet. Jelenlévő képviselők száma 15 fő.) 
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Gyenes Levente polgármester: A Gyömrői TÜF Kht. ügyvezetője gyűjti az ezzel kapcsolatos 
információkat. Amennyiben egyéb észrevétel nincs, aki a határozati javaslatban foglaltakkal 
egyetért, szavazzon. 
 
 

154/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy 2007. évben Gyömrő helyi autóbusz 

járatainak változatlanul hagyása mellett bruttó 
2 millió Ft támogatást biztosít a VOLÁNBUSZ Zrt. 

részére. 
 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a megállapodást 
az előterjesztett formában írja alá. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
22. napirendi pont: 
Javaslat belterületbe csatolási hozzájárulási díj bevezetésére. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
(Murvai Lászlóné képviselő visszatért az ülésterembe. Jelenlévő képviselők száma 16 fő.) 
 
Simon László képviselő: Nagyon örül annak, hogy a belterületbe csatolásokra vonatkozóan 
végre szabályzatot hoznak. Az előterjesztett szabályzattal kapcsolatban viszont óriási gondjai 
vannak. A benne szereplő „külön egyeztetés” magában hordja a korrupció lehetőségét. Úgy 
gondolja, hogy nem lehet különbséget tenni vállalkozó és vállalkozó között. Ha különbséget 
szeretnének tenni, akkor városrészenként kellene azt megtenni. Az egyéni alkudozást csak 
bajt szül. 
 
Mezey Attila alpolgármester: Abszolút normatív szabályrendszerek alapján kell megkötni 
ezeket a szerződéseket. Ettől kezdve semmilyen alku nincs. Simon képviselő úr kétsége 
valószínűleg a határozati javaslat I. pont utolsó bekezdésére irányul, ha jól érti. Ezzel van 
gond? 
 
Simon László képviselő: Nem. Az előterjesztésben az van leírva, hogy belterületbe vonás 
esetén infrastruktúrát kell oda építeni, és a közművesítési hozzájárulások megfizetésén felül 
még egy bizonyos összeget is kér az önkormányzat. 
 
Mezey Attila alpolgármester: Ha egy vállalkozó zöldmezős beruházás keretében területet 
belterületbe vonat, akkor befizeti az 1.400,- Ft/m2 árat az önkormányzatnak, megépíti a 
közműveket, átadja önkormányzati kezelésbe, valamint befizeti ingatlanonként a 
közműfejlesztési hozzájárulásokat. Ha például a Boglárka utcában egy telket szeretnének 
belterületbe csatolni, nem lehet egy telektulajdonosra rákényszeríteni azt, hogy az egész 
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utcában építse meg az aszfaltos utat, az árokrendszert. Az adott helyzetnek megfelelően kell 
meghatározni a hozzájárulás módját. 
 
Simon László képviselő: Az egyszeri befizetés mindig azonos legyen, ne lehessen variálni. 
 
Mezey Attila alpolgármester: Nem lehet rajta variálni. Nem közművesített terület esetében 
1.400,- F/m2, ha van közmű a területen, akkor 1.150,- Ft/m2 a befizetendő összeg. 
 
Spaits Miklós képviselő: Nagyon korrekt eljárás, ha az önkormányzat meghatározza, hogy 
mennyit vár el a belterületbe csatolásért. Viszont teljesen felesleges kettéválasztani a 
közművel ellátott, illetve nem ellátott területeket, egységes 1.400,- Ft/m2 díjat kellene 
meghatározni. Az egyedi ingatlan esetében is ugyanazt kellene meghatározni, mint az összes 
többi esetében. A külön megállapodást felejtsék el, egységes legyen az eljárás. 
 
Mezey Attila alpolgármester: Ezzel egy gond van. Elég igazságtalan lenne attól is 1.400,- Ft-
ot kérni, aki megépíti a közműveket, illetve attól, aki csak ráköt. Egy telek esetében nem 
alkalmazható az árokrendszer, illetve aszfaltút kiépítési kötelezettség. 
 
Spaits Miklós képviselő: Az önkormányzatnak nem feladata, hogy a Településszerkezeti Terv 
kapcsán családi ház méretű telkekről gondolkodjon. Nem azt kell belterületbe csatolni, hanem 
hosszú távú koncepció alapján kell ezeket a lehetőségeket biztosítani. 
 
Gyenes Levente polgármester: Ez nem így van. Mivel már közel egy éve lógatták a 
levegőben ennek a problémának a megoldását, 6 vagy 8 olyan kis ingatlan van, amely 
belterületbe vonásra vár, nem lehet őket szőnyeg alá söpörni. Ha például az utca utolsó telkét 
szeretnék belterületbe vonni, ott nem lehet tömböt meghatározni. A Kóczán út, illetve az 
Eperfasor be lett jelölve mint fejlesztési terület, amit az önkormányzat belterületbe vonhat. 
 
Hajdú András képviselő: Alapvetően a belterületbe vonás intézményével nem ért egyet. Át 
kell gondolni ennek a menetét. Azokon a területeken a vállalkozók jó nagy haszonnal 
építenek társasházakat. Minden egyes gond, amely ebből adódik, az a város problémája lesz. 
Meggyőződése, hogy a ciklus végéig kétezerrel fog nőni a lakosságszám Gyömrőn. Azokat a 
problémákat is látni kell, hogy a városban nincs parkolási lehetőség, minden szolgáltató 
helyen hosszú sorok állnak. A város mindenféle koncepció nélkül adja ki az építési 
engedélyeket, vonja belterületbe a külterületeket. A Gyulai István maglódi vállalkozó 
kérelmében szereplő Eperfasor belterületbe vonása után ott 30-40 telek kerülne kialakításra, 
ott egy kisebb falu fog kialakulni. Tudomásul kell venni, hogy betelt a város, a belterületbe 
vonás nem a város érdekeit, hanem a vállalkozó érdekeit szolgálja. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Hogyan állnak a belterületbe vonható 21 hektárral? Ez egy egyszeri 
felhasználható keret? 
 
Gyenes Levente polgármester: Ez kb. 18,5 ha. Az agglomerációs törvény meghatározta, hogy 
a város belterületének arányában hány százalékot lehet még külterületből belterületbe vonni. 
Garádi István és Rádóczi Gusztáv korábbi polgármesterek idejében készült a fejlesztési terv, 
amelyen a Kóczán úti terület Maglódig, illetve az Eperfasor lett bejelölve mint fejlesztési 
terület. Ezt elfogadta a megye. Ezen felül van az a 3,5 százalék, amelyet a város 
külterületeiből még belterületbe lehet vonni. Bármilyen következmény nélkül, a kontingens 
terhein kívül belterületbe lehet még vonni az Eperfasort, illetve a Kóczán úti területet 
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Maglódig. A törvénymódosításig, amíg az nem változik, addig ennyi a belterületbe vonható 
területnagyság. 
 
Mezey Attila alpolgármester: Hajdú András képviselő kérdésére válaszol. A belterületbe 
vonásra szánt területeket a Településszerkezeti Terv szabályozza, és ezek az agglomerációs 
törvénybe is beépítésre kerültek. Amennyiben a vállalkozó nyerni akar ezen, természetesen 
lehet, éppen ezért hozzák meg a határozatot arról, hogy bölcsőde-, óvoda-, iskolabővítésre, 
infrastruktúrafejlesztésre mekkora összeget szednek be a vállalkozótól. Ezt a pénzt ennek a 
fedezetére szedik be, és emellett a közvilágítás megoldása, aszfaltos út, árok-, járdaépítés lesz 
még a vállalkozó feladat. Az önkormányzat pedig pénzéhez jut, amiből infrastrukturális 
fejlesztéseket tud majd finanszírozni. 
 
Gyenes Levente polgármester: Az Eperfasor belterületbe csatolása esetén durván 
harmincvalahány millió forint folyik be az önkormányzat kasszájába, ezen felül a vállalkozó 
fizeti az emelt összegű közműfejlesztési hozzájárulásokat és még plusz 57 millió Ft-ot kap az 
önkormányzat. 
 
Hajdú András képviselő: Lehet, hogy ezért kap az önkormányzat egy nagyobb összeget, de a 
vállalkozók közül senki nem gondol iparterület létesítésére. 
 
Gyenes Levente polgármester: Az Eperfasor egyik oldala lakóházas terület, oda nem tudnak 
ipart betelepíteni. 
 
Hajdú András képviselő: Nem oda gondolta. A városban semmilyen más fejlődés nincs, csak 
a lakásszám nő. 
 
Gyenes Levente polgármester: Éppen most próbálják a társasház építőket kiszorítani a 
település központjából a kintebbi területekre. 
 
Spaits Miklós képviselő: Módosító indítványa, hogy egységesen 1.400,- Ft/m2 legyen a 
fizetendő összeg, az egyedi elbírálás pedig kerüljön ki a határozatból. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki Spaits Miklós képviselő módosító indítványát elfogadja, 
szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 9 
tartózkodással Spaits Miklós képviselő módosító indítványát elvetette. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki az eredeti határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, 
szavazzon. 
 
 

155/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
10 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodással 

döntött arról, hogy 2007. július 1-től minden belterületbe 
vonási kérelmet benyújtó magán-, illetve jogi személlyel 

településrendezési és fejlesztési szerződést köt. 
A belterületbe vonásról szóló testületi határozat 
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csak a szerződés kérelmező által aláírt példányok 
birtokában hozható meg. 

 
A szerződésben az alábbi feltételeket kell 

kérelmezőnek vállalnia: 
 

I. Önkormányzati tulajdonú, illetve kezelésű 
közterülethez vagy önkormányzat tulajdonában lévő 

víziközmű rendszerhez csatlakozó belterületbe vonás esetén: 
 

 Az önkormányzat számlájára pénzben fizetendő hozzájárulás 
mértéke az értékesíteni kívánt, vagyis a magántulajdonba 
kerülő kialakítandó, közterületeken kívüli terület esetében 
1.400,- Ft+ÁFA/m2. 

 Egyéb, a vállalkozót terhelő kötelezettségek: 
1. a művelési ágból való kivonás díjának megfizetése, 
2. a szabályozási terv elkészíttetése, az ezzel kapcsolatos 

költségek viselése, 
3. a belterületbe csatolni kívánt ingatlanokhoz 

kapcsolódó közterületen a közvilágítás biztosítása, 
4. felszíni szikkasztóárok megépítése, a kapubehajtók 

alatt áteresz elhelyezése, 
5. szilárd burkolatú járda és közút megépítése az 

ingatlanok előtti szakaszokon, illetve amennyiben 
100 m-nél kisebb távolságon belül önkormányzati 
kezelésű, illetve tulajdonú szilárd burkolatú út vagy 
járda van, úgy az ingatlanok előtti útszakasz 
csatlakoztatása a meglévő út- és járdahálózathoz. 

 
A 2., 3. és 5. alpont csak a tömbszerű, egybefüggő 

belterületbe csatolási kérelmek esetében 
érvényesíthető kérelmezővel szemben, egyedi 

ingatlanokra vonatkozó kérelmek esetén külön, az 
adott helyzetnek megfelelően kell a kötelezettségeket, 
illetve ezen munkákhoz való hozzájárulás mértékét 

meghatározni. 
 

II. A nem önkormányzati tulajdonú, illetve kezelésű 
víziközmű rendszerhez csatlakozó belterületbe 

vonás esetén, ahol a közműveket kérelmező 
saját költségén építi ki, ún. „zöldmezős 

beruházások” esetén: 
 

 Az önkormányzat számlájára pénzben fizetendő hozzájárulás 
mértéke az értékesíteni kívánt, vagyis a magántulajdonba 
kerülő kialakítandó, közterületeken kívüli terület esetében 
1.150,- Ft+ÁFA/m2. 

 Egyéb, a vállalkozót terhelő kötelezettségek: 
1. a művelési ágból való kivonás díjának megfizetése, 
2. a szabályozási terv elkészíttetése, az ezzel kapcsolatos 
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költségek viselése, 
3. a belterületbe csatolni kívánt ingatlanokhoz 

kapcsolódó közterületen a közvilágítás biztosítása, 
4. felszíni szikkasztóárok megépítése, a kapubehajtók 

alatt áteresz elhelyezése, 
5. szilárd burkolatú járda és közút megépítése az 

ingatlanok előtti szakaszokon, azok önkormányzati 
kezelésű, illetve tulajdonú szilárd burkolatú úthoz 
vagy járdához való csatlakoztatása. 

 
A 2., 3. és 5. alpont csak a tömbszerű, egybefüggő 

belterületbe csatolási kérelmek esetében 
érvényesíthető kérelmezővel szemben, egyedi 

ingatlanokra vonatkozó kérelmek esetén külön, az 
adott helyzetnek megfelelően kell a kötelezettségeket, 
illetve ezen munkákhoz való hozzájárulás mértékét 

meghatározni. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: 2007. július 1. és folyamatos. 

 
 
23. napirendi pont: 
Önkormányzati intézmények világítás korszerűsítésére beérkezett ajánlatok 
megtárgyalása. 
 
Gyenes Levente polgármester: A határozati javaslat szövegében változás történt, amely az 
ülés megkezdése előtt minden képviselő részére kiosztásra került. Van-e kérdés, hozzászólás? 
Megállapítja, hogy nincs. Aki a módosított határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, 
szavazzon. 
 
 

156/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

felhatalmazza az önállóan gazdálkodó intézmények 
vezetőit, illetve a jegyzőt, hogy világítás korszerűsítésre 
a megtakarításból fedezett hiteljellegű beruházásokra 

a szerződéseket megkössék. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
24. napirendi pont: 
Szabó László Dezső képviselői indítványának megtárgyalása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
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Spaits Miklós képviselő: Javasolja, hogy az önkormányzat hozzon létre egy munkacsoportot, 
amely a kérdést előkészíti és kezeli. Vezetője polgármester úr, koordinátora pedig Szabó 
László Dezső képviselő legyen. 
 
Gyenes Levente polgármester: Amennyiben több javaslat nincs, aki a határozati javaslatot a 
módosítással együtt elfogadja, szavazzon. 
 
 

157/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

az alábbi határozatot hozta: 
 

1. A beterjesztő által javasolt célok 
érvényesülésével egyetért, és az együttműködés 

szorosabbra fűzés érdekében felkéri a város 
civil szervezeteit, hogy az önkormányzat 

támogató segítségével minél szélesebb körű 
együttműködést alakítsanak ki kulturális és 

egyéb közösségi érdekek jobb érvényesülésére. 
 

2. A feladat előkészítésére munkacsoportot 
hoz létre, melynek vezetője Gyenes Levente 
polgármester, koordinátora Szabó László 

Dezső képviselő. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
25. napirendi pont: 
Javaslat a közterület-felügyelői státusz számának növelésére. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

158/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Polgármesteri Hivatal álláshelyeinek számát 
1 köztisztviselői álláshellyel bővíti 2007. július 1-i hatállyal. 

 
Az önkormányzat az álláshely bővítéséhez szükséges bért 

2007. évi költségvetésében biztosítja. 
 

Felelős: jegyző. 
Hat. idő: 2007. július 1. 
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26. napirendi pont: 
Uhlár Zoltán Gyömrő, Szt. István u. 10. sz. alatti lakos szolgalmi jog bejegyzése iránti 
kérelmének megtárgyalása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

159/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy az Uhlár Zoltán tulajdonát képező, 

Gyömrő, Szt. István u. 10. szám alatti, 1144 hrsz-ú ingatlan 
I. jelű 22 m2 nagyságú területére, a 1145 hrsz-ú ingatlan 

mindenkori tulajdonosa javára, valamint a Gyömrő Város 
Önkormányzata, Somogyi Virág és Ruskó Róbert Zsolt, 

Ruskó Róbert Zsoltné tulajdonát képező, Gyömrő, Szt. István 
u. 12. szám alatti, 1145 hrsz-ú ingatlan I. jelű 60 m2 területére, 
a 1144 hrsz-ú ingatlan mindenkori tulajdonosa javára, közös 
átjárási szolgalmi jogot alapít a 3-18/2007. számon záradékolt 

vázrajz alapján. 
 

Az ingatlanok tulajdonosai a szolgalmi jog alapításához 
hozzájárulnak. A szolgalmi jog alapítása térítésmentes, 

mivel az érintett területek használata több évtizede fennáll. 
 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szolgalmi jog 
alapításáról szóló megállapodást írja alá. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
27. napirendi pont: 
Gyulai István Maglód, Bem u. 7. sz. alatti lakos Gyömrő, Eperfasor belterületbe 
csatolási kérelmének megtárgyalása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

160/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
13 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodással 

az alábbi határozatot hozta: 
 

1. Gyulai István Maglód, Bem u. 7. sz. alatti lakos és társai 
tulajdonában lévő 0127/5 hrsz-ú ingatlan belterületbe 
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csatolására vonatkozó kérelmét támogatja. 
 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a „településrendezési 
és fejlesztési szerződés”-t kérelmezővel kösse meg, majd 

a végleges hozzájárulás megadása érdekében a 
belterületbe csatolási kérelmet terjessze 

testület elé. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
28. napirendi pont: 
Péteri Község Önkormányzatának kérelme Péteri Település Helyi Építési Szabályzata és 
Szabályozási Terv módosításának véleményezésére. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

161/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

megállapítja, hogy a Péteri Település Helyi Építési Szabályzata 
és Szabályozási Terv módosítása nem sérti Gyömrő város 

érdekeit, megvalósulása ellen kifogást nem emel. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
29. napirendi pont: 
Tóth László vállalkozó kérelme a Gyömrő, 608 hrsz-ú földút elnevezésére. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki egyetért a 
Gyömrő, 608 hrsz-ú földút elnevezésével, szavazzon. 
 
 

162/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Gyömrő, 608 hrsz-ú földutat 
Kastély köznek nevezi el. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
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30. napirendi pont: 
Bizottságok beszámolójának elfogadása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a VOKS 
Bizottság beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 
 

163/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a VOKS Bizottság beszámolóját elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a Szociális és 
Egészségügyi Bizottság beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 
 

164/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Szociális és Egészségügyi Bizottság 
beszámolóját elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottság beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 
 

165/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 
beszámolóját elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki a Településügyi, 
Vagyonkezelő és Közbiztonsági Bizottság beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
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166/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
a Településügyi, Vagyonkezelő és Közbiztonsági 

Bizottság beszámolóját elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, aki az Ügyrendi és 
Jogi Bizottság beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 
 

167/2007. (06.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
az Ügyrendi és Jogi Bizottság beszámolóját elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
31. napirendi pont: 
Interpellációk, bejelentések. 
 
Gyenes Levente polgármester: Írásbeli interpellációt egy képviselő sem nyújtott be. Kíván-e 
valaki szóbeli interpellációt tenni? Megállapítja, hogy nem kíván senki sem szóban 
interpellálni. Megköszöni a részvételt és a testületi ülést bezárja. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 Gyenes Levente Varga Ernő 
  polgármester jegyző 
 


